

M/s Boursa Kuwait		المحترمين	السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت	التاريخ : 04 ديسمبر 2025
<b>Subject: Disclosure Related to Legal Cases</b>				تحية طيبة وبعد ،،
Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce material information as per the below template:				بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيالتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية وفقاً النموذج أدناه:
Date	03/12/2025	2025 / 12 / 03	التاريخ	
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Makhazen")	شركة أجيالتي للمخازن العمومية ش.م.أ.ع ("مخازن")	اسم الشركة المدرجة	
Electronic Number	233996610	233996610	رقم القضية الآلي:	
Case Number	93085/2023 Commercial / Civil / Gov /29 1247/2024 Appeal /Commercial /Civil Gov/4	2023/93085 2024/1247	رقم القضية	
Case Subject Matter	Request the company to pay to the Public Authority for Industry (PAI) an amount of KD 31,593,561.644 for the leasing contract No. (208) regarding the plot located in Mina Abdullah area, and any new dues in favor of PAI plus paying the expenses and attorney's fees. The Public Authority for Industry added a new request to its requests, which is the ruling to evict the company from the plots subject to contract No. (208) located in Mina Abdullah, and contract No. (211) located in Sulaibiyah extension.	طلب إلزام شركة أجيالتي للمخازن العمومية بان تؤدي للجهة الإدارية الطالبة "الهيئة العامة للصناعة" مبلغ مقداره 31.593.561/644 د.ك عن عقد التخصيص رقم (208) بشأن التسمية الكائنة بمنطقة ميناء عبدالله، وما يستجد من مستحقات لصالح الهيئة الطالبة مع إلزامها بالمصروفات ومقابل أتعاب المحاماة. وأضافت الهيئة العامة للصناعة طلباً جديداً إلى طلباتها وهو الحكم بإخلاء الشركة من القسام محل العقد رقم (208) الكائنة بمنطقة ميناء عبدالله، والعقد رقم (211) والكائنة بتوسيعة مخازن الصليبية.	موضوع القضية	
Judgment Date	03/12/2025	2025/12/3	تاريخ الحكم	
Court that issued the Judgment	Court of Appeal	محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم	
Parties of the Case	The General Director of the Public Authority of Industry in his capacity against Agility Public Warehousing Company KSCP	مدير الهيئة العامة للصناعة بصفته ضد شركة أجيالتي للمخازن العمومية	اطراف الدعوى	
Judgment is in favor of	Agility Public Warehousing Company	شركة أجيالتي للمخازن العمومية	الحكم لصالح	
Concluding Judgment of the Court of First Instance	The court rejected the case and obligated PAI to pay KD 100 as attorney fees and exempted them from other expenses.	حُكمت المحكمة برفض الدعوى وألزمت المدعي بصفته "مدير الهيئة العامة للصناعة بصفته" مبلغ مائة دينار مقابلأً لأتعاب المحاماة الفعلية وأغفلته من المصروفات	منطق الحكم أول درجة	
Concluding Judgment of	The Court has ruled: to accept the appeal in form, and on the merits to overturn the appealed judgment, and to rule again	حُكمت المحكمة: بقبول الاستئناف شكلاً، وفي الموضوع بإلغاء الحكم المستأنف فيما قضى به، والقضاء مجدداً بعد جواز نظر الدعوى لسابقة	منطق حكم الاستئناف	

the Court of Appeal	that the case is inadmissible due to prior adjudication in Case No. 19 of 2024 Commercial /Civil/ Government 9 and its appeals Nos. 1049, 1119, and 1146 of 2024 Commercial/ Civil Government/3. The Court exempted the appellant, in his official capacity, from court fees and ordered him to pay 20 Kuwaiti Dinars as attorney fees.	الفصل فيها بالدعوى رقم 19 لسنة 2024 تجاري مدنى كلى حكمة 9 واستئنافاتها 1049 و 1119 و 1146 لسنة 2024 تجاري مدنى حكمة/3، وأعف المستأنف بصفته من المصاريف وألزمته 20 د.ك مقابل أتعاب المحاماة.	
Concluding Judgment of the Court of Cassation	N/A	لا يطبق	منطوق حكم التمييز
Potential Effect of the Judgment on the Company	No impact	لا يوجد	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
Best Regards,			وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،
 <b>Investors Relation Department</b>			 ادارة علاقات المستثمرين